
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  6 DE JULIOL 
DE 2006

A la Vila de Montblanc, el dia 6 de juliol de 2006, a tres quarts de deu de la nit, es reuneix a la Sala 
de Sessions de l’Ajuntament,  el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la Presidència de 
l’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, l’assistència dels Tinents d’Alcalde 
el SR.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,  el   SR.  GUILLEM  JANÉ  PUJOL,  el   SR.  JOAN 
LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el 
SR.  XAVIER  MARTÍ  ESPLUGAS,  el  SR.  JORDI  VILLAR  LIARTE,  el  SR.  JOSEP 
ANDREU  I  DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA.  PILAR 
MAGRINYA  RULL, el SR.  JOAN  MOGAS  AMOROS,  el SR.  XAVIER  HUGUET 
NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el 
Sr.  ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ,  que certifica, i  l’Interventor,  el Sr.  RAMÓN PIÑEIRO 
GUIBERNAU.  

PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS

S’aproven per unanimitat les actes de les sessions de 18 de maig i de 15 de juny de 2006.

SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència.

TERCER  PUNT:  DONAR  COMPTE  DE  LES  RESOLUCIONS  DE  LA  JUNTA  DE 
GOVERN LOCAL

Es dóna compte de les resolucions de la Junta de Govern Local.

ACCIÓ MUNICIPAL

QUART PUNT: NOMENCLÀTOR CARRERS HORTA SOBIRANA

El Sr.  Andreu diu que no hi  ha cap inconvenient en què es posi un topònim de la història de 
Montblanc a un carrer.

Sotmès el dictamen a votació s'aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Per part de l’Ajuntament de Montblanc s’està procedint a l’actualització del carr erer  municipal. En 
aquest procés, s’ha observat la necessitat de realitzar la nomenclatura del Camí dels Esmoladors.

Vist l'informe del Director de l'Arxiu Comarcal de la Conca de Barberà on s'informa favorablement 
al canvi de la denominació del Camí dels Esmoladors a la de Carrer d'Horta Sobirana.

Per aquest motiu s'acorda:

PRIMER: Aprovar el següent nomenclàtor de carrer:

- Carrer d'Horta Sobirana: 

SEGON: Notificar aquest acord als veïns afectats, a l'oficina del cadastre i a l’oficina de Correus de 



Montblanc.

CINQUÈ PUNT.- APROVACIÓ INICIAL MODIFICACIÓ INICIAL PLA GENERAL, SOL 
URBANITZABLE DELIMITAT 24 (SUD 24)

El Sr. Alcalde diu que aquest polígon que es vol realitzar es trata d'una actuació molt important per 
Montblanc, doncs el que es pretén realitzar és un macro polígon industrial amb unes grans naus que 
possibilitarà la implantació de grans empreses. Diu que es realitzarà en varies fases i que aquesta és 
només la primera d'elles.

El Sr. Andreu exposa que té una certa vinculació familiar amb un dels propietaris dels terrenys 
afectats, concretament de sisè grau d'afinitat i pregunta al Sr. Secretari si s'ha d'abstenir.

El Sr. Secretari explica que en el Dret Urbanístic les vinculacions familiars i sobretot en pobles com 
Montblanc, són molt habituals , com podria ser el cas de la redacció d'un nou Pla General, i el que 
s'hauria de demostrar és l'actuació del polític per afavorir un familiar o a sí mateix. Diu que en el 
cas que ens ocupa, es tracta  d'una superfície de més de 70 hectàrees, amb uns cent propietaris, amb 
la qual cosa, si el grau de parentiu que el Sr. Andreu té és de sisè grau d'afinitat, no és necessària, 
segons el seu entendre, la seva abstenció.

El Sr. Vallverdú vol excusar el seu retard. Diu que la requalificació de terrenys que es realitza és el 
de sempre. Diu que no es cuiden a les empreses que tenim, que als polígons començats encara hi ha 
espai i, per aquests motius no enté el perquè d'aquest polígon nou si, amés, no és sostenible, doncs 
encara no se sap quis recursos energètics li podran proporcionar. Diu que si de veritat fos necessària 
aquesta actuació, la ubicació si  que seria la ideal ,  docs està força ben comunicat entre l'AVE, 
l'autopista i la carretera.

El Sr. Huguet diu que creu que aquest punt s'aprovarà. Diu que un dels propietaris és cosí directe de 
la seva dona i tot i que s'aprovarà amb el seu vot o sense, prefereix marxar a la votació i així no 
causar cap perjudici.

El Sr. Andreu creu que l'estructura industrial de Montblanc és molt bona i que pot crear enveges als 
pobles del costat. Diu que tot i que hi ha polígons industrials que falten d'ocupar, aquest polígon és 
d'una altra dimensió, amb parcel.les grans on es poden instal.lar grans naus per indústries grans. Diu 
que  tot  i  que hi  ha  grans  empreses  que ja  sostenten  la  Conca  de  Barberà,  en  aquest  món tan 
globalitzat és necessària la implantació i diversificació de noves grans empreses i així garantir la 
continuitat econòmica de la Conca de Barberà. Diu que els altres polígons al ser més petits són més 
comercials.  Diu  que  el  lloc  escollit  és  idoni,  docs  arriben  totes  les  grans  infraestructures  de 
comunicació com l'AVE i autopista i els terrenys són d'un valor agrícola molt reduït. Diu que al 
poder realitzar una connexió directa de l'autopista,  el  trànsit interior de Montblanc no es veurà 
augmentat. Votaran afirmativament.

El Sr. Carreras diu que la ubicació és la millor. Diu que es podrà consolidar altres empreses de 
Montblanc,  possibilitarà  la  creació de nous trens a Montblanc i  garantirà  el  futur  econòmic de 
Montblanc.

El Sr. Alcalde diu que serà un procés llarg de quasi bé dos anys, però que és molt important per la 
població, doncs un 50% de la població treballen a la indústria. Diu que tot i que Fraphe garanteix 
els contractes fins al 2014, mai se sap i és millor no dependre només d'una sola empresa. Diu que és 
una ubicació molt bona, doncs té molt bona comunicació per tren, AVE i autopistes i la zona queda 
aïllada, minimitzant així l'impacte ambiental.



El Sr. Huguet abandona la Sala per no perjudicar a la votació.

Sotmés el dictamen a votació s'aprova per onze vots favorables dels grups ApM, CiU i ERC, i una 
abstenció del grup GdP, adoptant-se el següent acord:

Vista la proposta de modificació puntual del Pla General del Sector a la Partida de Plans d’en Jori, 
Sector Sòl Urbanitzable Delimitat 24.

Vistos els articles 94 en relació amb els arts. 71, 72, 74, 77, 78 i 79 del Text Refós de la Llei 
d'Urbanisme, Decret Legislatiu 1/2005 de 28 de juliol,   22.2.c i  47.2.ll) de la llei 7/1985, de 2 
d'abril,  reguladora  de  les  Bases  de  Règim  Local,  modificada  per  la  Llei  57/2003,  de  16  de 
desembre, de mesures per la modernització del Govern Local, i legislació concordant.

Vist l’informe emès per la Secretaria de  l'Ajuntament, s'acorda:

PRIMER: Aprovar inicialment la modificació puntual del Pla general de Montblanc descrita en 
antecedents.

SEGON: Exposar al públic aquest acord per un termini d'un mes, mitjançant anuncis inserits en el 
Butlletí oficial de la Província, i en un dels diaris de més circulació de la província.

TERCER:  S'acorda  la  suspensió  de  l'atorgament  de   llicències  parcel·lació,  edificació  i 
enderrocament en els àmbits per als quals les noves determinacions comportin modificacions   de 
règim urbanístic.

QUART:Sol·licitar els informes pertinents als organismes afectats.

CINQUÈ: Notificar aquest acord als propietaris afectats per la modificació.

SISÈ  PUNT:  NOMENAMENT  FILL  ADOPTIU  DE  MONTBLANC  EL  PLEBÀ  DE 
MONTBLANC, MOSSEN ALBERT PALACÍN I ARTIGUES

El Sr. Vallverdú diu que el seu grup li té un apreci molt gran, doncs són el que són gràcies a la seva 
tasca. Diu que es mereix aquest reconeixement i molts més.

El Sr. Huguet diu que fa 40 anys que el coneix i que, com molts, el va tenir de professor a la Mercè. 
Diu que ha mantingut una relació molt gran amb ell i que , tot i no haver nascut a Montblanc, se'l 
podria nomenar fill predilecte de Montblanc. Diu que es possible que aquest reconeixement s'hauria 
d'haver fet amb anterioritat, però més val ara que mai. Diu que votaran a favor.

El Sr. Andreu diu que l'informe redactat per l'arxiver és el més llarg que ha vist mai i això és perquè 
el Mossen Palacin ha participat en molts dels aspectes de la vida de Montblanc, com a professor, 
donant classes de català, la seva feina amb els Escoltes, l'ajuda als joves i la defença de la natura, 
animant als joves a seguir estudiant i moltes coses més. Diu que, a més, és un gran restaurador 
d'esglèsies com la de Santa Maria, fent inclús de manobra als seus inicis. Diu que és una persona 
molt important per Montblanc i els montblanquins i, com ja es va fer a l'any 2000 que se li va 
concedir la medalla d'argent, ara l'Ajuntament encerta en fer-li aquest homenatge. Diu que votaran a 
favor.

El Sr. Carreras diu que no es pot agfegir gaire cosa més. Diu que s'ha d'agrair a tots que avui es 
pugui fer aquest homenatge a la seva figura. Diu que ell li va ensenya a escriure en cataà i que el fet 



que se'l conegui com a mossen i no com a plebà demostra el seu tarannà proper i humà.

El Sr. Alcalde diu que s'ha d'agrair a la Comissió Religiosa de les Festes la proposta de nomenar fill 
adoptiu a Mossen Palacín. Diu que és una persona de molta vàlua que , a més, és molt obstinat, per 
la qual cosa ha pogut fer tantes coses.

Sotmés el dictamen a votació s'aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Vist l’expedient tramitat per tal de nomenar fill adoptiu de Montblanc al Plebà de Montblanc, MN. 
ALBERT PALACÍN I ARTIGA.

Atès que de les actuacions practicades, ha quedat acreditada i documentada la dedicació per 
Montblanc del Plebà de Montblanc, MN.  ALBERT PALACÍN I ARTIGA, així com la seva 
vàlua humana, com activista cultural, pedagògica, d'investigació i de dedicació als joves 
montblanquins, amb una part important de la seva vida dedicada a la nostra vila, 

Per aquest motiu s'acorda:

• Nomenar fill adoptiu de Montblanc el Plebà de Montblanc, MN.  ALBERT PALACÍN I 
ARTIGA.

HISENDA I RÈGIM INTERIOR

SETÈ PUNT: MODIFICACIÓ DE PRESSUPOST

El Sr. Interventor explica els aspectes de la modificació que es detallen al dictàment presentat al 
Ple.

El Sr. Vallverdú diu que s'han pagat 12.000 euros a AINARA i vol saber de quan és. Pregunta si les 
variacions de personal són reals o són una manera de quadrar els pressupostos. Diu que s'abstindran.

El Sr. Huguet pregunta de quan són les despeses d'AINARA. Diu que es poden entendre les baixes 
de  personal  i  de  Sant  Jordi,  però  el  que  no  entén és  l'increment  de  6.000 euros  de protocol  i 
representació. Diu que si es redueixen 23.000 euros de sous no es podrà pagar, a no ser que es 
tornin a incrementar a finals d'any. Diu que aquesta modificació és més de cara a la galeria que real. 
Diu que s'abstindran.

El Sr. Mogas diu que el seu grup s'abstindrà. Diu que hi ha variacions amb les que estan d'acord 
com per exemple Sant Jordi i Unió Esportiva Montblanc, però no entén que si estem molt malament 
econòmicament  es  torni  a  pagar  12.000 euros  a  AINARA o incrementar  en  6.000 euros  la  de 
protocol. Diu que si es baixa 23.000 euros la partida de personal s'hauraà de tornar a incrementar a 
finals d'any perquè sino no es podrà pagar els sous.

El Sr. Jané diu que el cas d'Ainara no s'havia introduït perquè en principi no es volien pagar més 
activitats però s'hagut de fer per fer front a uns compromisos fets. Diu que l'increment en protocol 
obeeix a què al ser les Festes de la Serra es preveuen més despeses, però si no cal no es gastarà. Diu 
que la partida de personal és del tot  real  doncs s'ha reduit  el que no s'ha de gastar,  doncs són 
personal no contractat.

El Sr. Huguet pregunta quins actes de protocol hi ha previstos que impliquin més despesa. Diu que 
passar  la  responsabilitat  a  l'Interventor  de  trobar  el  que  sobra  és  irresponsable,  doncs  llavors 



s'escussaran amb ell. Diu que si no contractar a dues persones suposa un estalvi així de gran vol 
feina a l'Ajuntament.

El Sr. Jané diu que no s'han de buscar segones interpretacions. Diu que el que s'ha fet es veure que 
s'ha de contractar i que no. Diu que es poden donar les dades exactes i que no se li està passant la 
responsabilitat a ningú.

El Sr. Huguet manté que s'haurà d'incrementar aquesta partida a finals d'any i proposa que el que 
falti es posi dels sous dels regidors.

Sotmés  el  dictamen  a  votació  s'aprova  per  set  vots  favorables  dels  grups  ApM  i  CiU  i  sis 
abstencions dels grups ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord:

Expedient número 6/2006, referent a la modificació de crèdits del pressupost de despeses mitjançant 
suplement de crèdit, crèdit extraordinari, transferència de crèdit, baixa per anul·lació i generació de 
crèdit per ingrés.

ANTECEDENTS

1.  Pel  Decret  de  l’Alcaldia  137/2006  de  data  30  de  juny  de  2.006  s’inicia  l’expedient  per  a 
l’aprovació  de  la  modificació  de  crèdit  mitjançant  suplement  de  crèdit,  crèdit  extraordinari, 
transferència de crèdit i generació de crèdit per ingrés.

2. Per poder atendre les despeses que es detallen a continuació, per a les quals la consignació és 
insuficient o no n’hi ha en el pressupost ordinari actual, cal tramitar l’expedient de modificació del 
pressupost que s’ha de finançar  mitjançant majors ingressos i transferències dels crèdits de partides 
de despeses, del pressupost vigent de la corporació, amb subjecció a les disposicions vigents.

Despeses que cal finançar:

PRIMER: Crèdit extraordinari a la partida 461  48915  AINARA per una quantitat de 12.000 euros 
a finançar mitjançant la baixa de les següents partides:

A ) 121  13100  A. Gral . Laboral Eventual                      9.000,00 €
B ) 313  16000  Seguretat Social                                       3.000,00 €

                                                            TOTAL:       12.000,00 €

SEGON: Suplement de crèdit a les següents partides:

A )  451  48928  Associació Defensa Forestal                                    892,00 euros
B )  461  48906  Associació Medieval Llegenda St. Jordi               4.664,06 euros
C )  452  48905  Esports                                                                     6.000,00 euros
D )  451  48909  Festes. Barris                                                           2.500,00 euros
E )  121  22601  Protocol i representació                                           6.000,00 euros
F )  432  60107 Urbanització C / La Vinya                                        2.000,00 euros

TOTAL SUPLEMENT DE CRÈDIT                                   22.056,06  EUROS

Aquest suplement es finança mitjançant la baixa de les següents partides:



A ) 121  12000  Personal Funcionari. Retribucions bàsiques.     8.500,00 €
B ) 121  13100 A. Gral. Laboral Eventual                                   8.500,00 €
C ) 313  16000  Seguretat Social                                                 5.056,06 €
 
TOTAL BAIXES                                                   22.056,06 euros
                                                
 
TERCER: Generació de crèdit per ingrés a les següents partides:

A ) 451  48901  Cultura. Varis.                                                    13.909,00 euros
C ) 461  48906  Associació Medieval Llegenda St. Jordi              2.291,00 euros

Aquest  increment  es  finança  amb  l’  increment  del  concepte  “  45506  Generalitat.  Varis“  en 
13.909,00  euros  i  el  concepte”  46501 Subvenció  Diputació,  Varis  i  Fires  “  en  2.291,00  euros 
respectivament.

FONAMENTS DE DRET

1. La normativa jurídica està recollida fonamentalment a l’article 177 del Reial decret legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, i 
als articles 34 a 38 del Reial decret 500/1990.
2. Segons la normativa d’hisendes locals i el RD 500/90, quan s'hagi de realitzar alguna despesa que 
no pugui demorar-se fins a l'exercici següent i en el pressupost de la corporació no hi hagi crèdit, o 
sigui insuficient o no ampliable, el president ha d'ordenar la incoació de l'expedient de concessió de 
crèdit extraordinari o de suplement de crèdit.
El  finançament  es  pot  realitzar  a  càrrec  del  romanent  líquid  de  tresoreria,  amb nous o majors 
ingressos recaptats sobre els totals previstos en el pressupost corrent i  mitjançant anul·lacions o 
baixes de crèdits de despeses d'altres partides no compromeses del pressupost vigent, les dotacions 
de les quals s'estimin reduïbles sense pertorbació del respectiu servei.
3. Segons els articles 22.2.e i 47  de la Llei 7/1985, de 2 de abril, reguladora de las bases del règim 
local, l’aprovació de la modificació del pressupost es competència del Ple de l’Ajuntament amb 
majoria simple.
4.  D’acord amb el que estableixen l’article 19 de la Llei  18/2001, de 12 de desembre, general 
d’estabilitat pressupostària, i l’article 165.1 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, les entitats locals, en l’àmbit de 
les seves competències, ajustaran els seus pressupostos al  compliment de l’objectiu d’estabilitat 
pressupostària en els termes previstos  a l’article 3.2 de la LGEP.

L’article 22 de la LGEP estableix que les entitats locals que no hagin assolit l’objectiu d’estabilitat  
pressupostària previst a l’article 19 de la Llei, estaran obligades a elaborar, en el termini dels tres 
mesos  següents  a  l’aprovació  o  liquidació  del  pressupost  en  situació  de  desequilibri,  un  pla 
economicofinancer corrector .

Per tot allò exposat, s'acorda:

PRIMER:  Aprovar l’expedient de modificació del pressupost número 6/2006, que cal finançar  
mitjançant nous ingressos  i transferències de crèdits de partides de despeses del pressupost vigent 
de la corporació amb el detall establert als antecedents.

SEGON:  Exposar al públic aquest expedient, durant el termini reglamentari de quinze dies hàbils, 
mitjançant edicte en el tauler d’anuncis i en el  Butlletí Oficial de la Província. En cas que no es 
presentin reclamacions, l’acord serà ferm. En cas contrari, el Ple disposarà del termini d’un mes, 



comptat des de la finalització del període d’exposició pública, per resoldre-les.

VUITÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES

El Sr. Vallverdú demana que es contestin les preguntes del Ple anterior.

El Sr. Alcalde diu que pel que fa al endarreriment de les obres de la Muralla de Sant Jordi, aquesta 
setmana arriba l'informe de Patrimoni. Pel que fa al Casal d'Avis, diu que hi havia una modificació 
de l'aïllant tèrmic, que serà més barat.

El  Sr.  Mogas  diu  que  encara  ha  de  respondre  dels  anuncis  de  RAC-1  i  dels  1.000  euros  del 
curcubeu.

El Sr. Alcalde diu que això ja es va contestar al Ple passat però que la Regidora ho pot contestar.

La Sra. Ribó diu que els mil euros del curcubeu responen al cost del cartell i a despeses de gestió i 
que els anuncis de RAC-1 són de Terrània i de la Setmana Medieval.

El Sr. Alcalde diu que les factures que fan referència a les Festes de la Serra les tenen la Comissió 
de Festes de la Serra, que són qui contracten.

El Sr. Andreu pregunta al Sr. Alcalde que no ha entès que ha dit de la muralla.

El Sr. Alcalde diu que l'informe que ha d'arribar de Patrimoni dirà com s'ha de restaurar.

El Sr. Vallverdú diu que s'ha de tenir més cura amb la persona del servei de cadastre doncs hi ha 
hagut ocasions que s'han quedat tancats a les tres. Prega que es puguin fer les fotocòpies en paper 
reciclat.  Diu que el dia 28 de febrer a Vimbodí es va fer una reunió per tractar el tema de les 
Muntanyes de Prades i poder presentar al·legacions i vol saber com està. Diu que a la Junta de 
Govern de 30 de maig surt un punt on es demana una subvenció per a la campanya de gots reciclats 
i diu que si s'hagués fet abans s'haguessin pogut estalviar diners. Diu que a la Junta de Govern de 
data 10 de maig hi ha una despesa de 1.000 euros per un grup musical i 5.000 euros pels equips de 
so i creu que és molt car.

El Sr. Huguet diu que un minusvàlid li ha dit que va demanar una placa pel cotxe fa sis mesos i que 
encara està esperant i vol saber que passa. Diu que  a la policia local passen coses rares, que se li 
caduquen les multes, que hi ha algunes que no són certes i podria dir-se que hi ha falsedat de 
document públic i vol saber que es vol fer. Mostra un paper de peatonalització signat pel Cap de la 
policia i vol saber si és correcte i qui l'ha demanat. Diu que a més a més no es respecten els horaris i 
que de vegades està el carrer obert però un senyor amb un negoci no deixa passar els cotxes.

El Sr. Combalia diu que el Sr. Alcalde va prometre reunions periòdiques per parlar de les Festes de 
la Serra i que es va fer una a l'abril i que no s'han fet més. Demana que es compleixi el que es va 
prometre.

La Sra. Magrinyà diu que a la inauguració de la Torre dels Barjaula el Sr. Alcalde va dir que el 
Casal montblanquí estava molt malament i vol saber quin tipus de contracte s'ha signat amb el Casal 
Montblanquí per la cessió del Pavelló.

El sr. Mogas diu que seria interessant que les Festes es puguin fer també fora del casc antic doncs la 
gent del nucli pateix moltes molèsties i, a més, d'aquesta manera es diversificarien les Festes. Diu 
que a més no s'haurien d'autoritzar fin les 8 del matí doncs contravé l'Ordenança de Sorolls que el 



propi Ajuntament va aprovar recentment. Vol saber qui va fer la neteja del Pont Vell, doncs es va 
fer quan hi ha més vida a la llera del riu. Diu que quan van dir que s'havia de tornar la subvenció del 
BTT era perquè hi havia un informe mal fet, però no entén que s'hagin de retornar els diners més 
interessos. Diu que el volum d'inversió que preveu el pressupost és de 14 milions d'euros i que de 
moment només es porten executats un 5%. Això evidencia que es treballa poc.

El Sr. Andreu diu que al Ple de 28 de maig que el Sr. Alcalde va tallar unilateralment va preguntar 
sobre si hi havia cap problema amb la línia elèctrica de Fraphe i se li va contestar que no hi havia 
cap problema, que les obres no seguien perquè es reprenien a l'octubre. En canvi hi ha un fax de 
Red Elèctrica que diu que l'Ajuntament deu uns 200.000 euros i que si no es satisfan no podran 
continuar amb les obres.  Diu que o no es llegeix els  papers o no és del tot  sincer. Diu que al 
pressupost es preveuen 84.715 euros i que s'han pagat 3.000, la qual cosa vol dir que falta per pagar. 
Diu  que  al  Conveni  signat  amb  Fraphe,  Generalitat  i  Ajuntament  s'establia  com  a  data  de 
finalització d'obres al 2004 i vol saber que passa. Diu que quan es va presentar el projecte de la Llei 
de Barris es va aprovar per Junta de Govern i ratificat pel Ple per un problema de plaços, i tot i que 
sortien errades com altres ajuntaments i noms de carrers es va dir que el projecte era bo, però l'han 
rebutjat una altra vegada. Diu que s'hauria de reflexions i a les properes convocatòries li agradaria 
participar en la redacció perquè així es farà millor i sense errades. Vol saber si s'ha fet cap gestió 
per renovar el ferm de la calçada de la carretera del Pont de la Fusta. Diu que la gestió s'ha de fer 
davant el Sr. Vicenç Vilanova que li va dir a ell que en quinze dies estaria solucionat el tema. Vol 
saber com està la llicència de Cal Cardús, doncs no entén perquè se li posen tantes traves a la gent 
que ve de bones maneres a l'Ajuntament. Diu que com va comentar a la Comissió de Patrimoni, ja 
s'havia separat el projecte i el que s'ha de donar no afecta ni a muralla ni a la torre. Diu que hi ha 
disparitat de criteris segons qui demani la llicència.

El Sr. Mogas diu que va preguntar de fer un Ple Ordinari cada més i vol saber si pot ser.

El Sr. Alcalde diu que pel tema del personal de cadastre diu que ja s'anirà amb més vista, però que 
no és només al personal de cadastre, sinó que a vegades passa. Diu que no té cap inconvenient en 
fer les còpies en paper reciclat quan s'acabi amb l'estoc existent. Pel que fa al Parc Natural diu que 
de moment no hi ha noticies noves i que creu que quan hi hagi el nou Govern de la Generalitat es 
rependran els treballs.

El Sr. Villar diu que pel tema dels gots recicables s'han fet aprofitant subvencions i que es poden 
deixar a tothom que els demani.

El Sr. Martí diu que les factures són de les actuacions dels dies 23 i 30 i fan referència al grup, els 
equips de so i la Discomòvil.

La Sra. Ribó diu que la sol·licitud del minusvàlid ja s'hauria d'haver contestat. Que és un tema que 
porta la Guàrdia Urbana i que mirarà com està el tema.

El Sr. Alcalde diu que miraran si hi ha certificats de la policia fora de plaç. Diu que els horaris de 
tancament dels carrers no han funcionat del tot bé durant els primers dies però que d'ara en endavant 
funcionaran correctament. Diu que pel que fa a la Reunió per tractar les Festes de la Serra el Sr. 
Combalia pot proposar un dia i ells s'adaptaran. Diu que es cert que el Casal Montblanquí atravesa 
una forta crisi i que des de l'Ajuntament s'està redactant un conveni per contribuir a solucionar el 
problema, però que encara no hi ha res en ferm. Desitja que reviscoli i que continui molts anys més.

La Sra. Magriñà vol saber quin contingut té el conveni.

El Sr. Alcalde diu que té caràcter econòmic a canvi de poder fer ús del pavelló, doncs el pavelló 



municipal comença a estar saturat. Diu que és cert que les festes s'haurien de deslocalitzar del centre 
doncs ell mateix també pateix els sorolls. Diu que la neteja del pont Vell la va realitzar l'ACA i que 
intentaran demanar que la realitzin en una altra època. Diu que la subvenció de la BTT no es va 
poder complir pels plaços i que és normal que s'hagin de tornar els diners.

El Sr. Carreras diu que ara ens subvencionaran aquesta quantitat i els interessos que s'han hagut de 
tornar.

El Sr. Alcalde diu que pel que fa al Pressupost d'inversions la part més important són la Batedora i 
el PP-23, obres que es treuran a concurs a finals d'any. Diu que ara s'ha adjudicat la tercera fase dels 
col·lectors. Diu que per contestar preguntes ja està cada dia a l'Ajuntament.

El Sr. Mogas diu si es faran els Plens Ordinaris cada mes.

El Sr. Alcalde diu que no perquè els Plens Extraordinaris s'adapten millor al calendari. Diu que pel 
que fa a la data d'acabament de la linia elèctrica el Sr. Andreu es va comprometre al 2002, però 
sense projecte,  finançament ni  res, diu que al  nou calendari  es marca a l'octubre i creu que es 
complirà. Diu que pel que fa referència a la Llei de Barris, tothom està convidat a participar i des 
d'ara ja es poden presentar les modificacions que es creguin convenients al Projecte actual. Respecte 
del ferm de la N-240 el Sr. Fernández els hi va dir que hi haurà un manteniment. Pel que fa a la 
llicència de Cal Cardús diu que en aquest cas es clar que s'ha de cedir el pas de ronda. Diu que , a 
més, es va començar les obres sense llicència, per la qual cosa es va paralitzar. Li sorprèn que en 
aquest cas no es vulgui defensar el patrimoni. Diu que si el que es vol replantejar és el tema de la 
cessió del pas de ronda el que s'ha de fer és modificar el PERI.

El Sr. Andreu que a Muralla no el guanya ningú i el que és cert és que s'han frenat totes les obres.

No havent-hi més assumptes a tractar,  s’aixeca la sessió a tres quarts  de dotze de la nit,  i  per 
constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. 
Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  6  folis números                a
                  , ambdós inclosos.



DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ACCIÓ MUNICIPAL

Vist l’expedient tramitat per tal de nomenar fill adoptiu de Montblanc al Plebà de Montblanc, MN. 
ALBERT PALACÍN I ARTIGA.

Atès que de les actuacions practicades, ha quedat acreditada i documentada la dedicació per 
Montblanc del Plebà de Montblanc, MN.  ALBERT PALACÍN I ARTIGA, així com la seva 
vàlua humana, com activista cultural, pedagògica, d'investigació i de dedicació als joves 
montblanquins, amb una part important de la seva vida dedicada a la nostra vila, 

Per aquest motiu es proposa al Ple l'adopció del següent acord:

• Nomenar fill adoptiu de Montblanc el Plebà de Montblanc, MN.  ALBERT PALACÍN I 
ARTIGA.

No obstant, el Ple acordarà el que estimi pertinent
 
Montblanc, 30 de juny de 2006
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